
2. schůzka školního parlamentu 15. 10. 2018 
 
 
Přítomni:  
4. třída: Anežka Bendová Jakub Janda 
5. třída: Ladislav Smetana Petra Ottová 
6. třída: Tomáš Grůbr Augustin Riant 
7. třída: Ondřej Vošahlík  Veronika Štvánová  
8. třída: Michal Zdeněk Rostislav Šimsa   
9. třída: Jana Kotápišová Ema Kohoutová 
 
1) Úkoly a návrhy z poslední schůzky 

- charitativní aktivita 8. třída - konkrétní návrh NENÍ 
 
2) Návrhy a dotazy žáků 

 Proč není přístupná wifi žákům během výuky (na překlady slovíček apod.)? (5.)  
- o využití ICT během výuky rozhoduje učitel, k práci na internetu může využít tablety 

 Bylo by možné do koše před vchodem na školní hřiště dát další míče (je jich málo)? (6.)  
- v koši by měly být míče po dvou kusech na fotbal, volejbal a basketbal 
- aby se neodnášely zpět do kabinetu, budou označkovány 

 Šlo by zorganizovat nějaký sportovní turnaj? (6.)  
- záleží na aktivitě samotných žáků, do příště mohou zástupci za 6. třídu udělat průzkum zájmu u žáků 

 Budeme moci sedat opět na parapetu oken v mezipatře na 2. stupni (jsou tam kytky)? (7.)  
- spíše uvažujeme o nákupu dalších sedaček na chodbu (na obě patra) 

 Budeme moct i mimo školu na školní hřiště? (7.)  
- povolen bude vstup až tehdy, když se udělá zabezpečení vchodu, pravidla – provozní řád, zřejmě bude vše 
hotovo až na jaře 

 Bylo by možné dělat přípravu na přijímačky jako dříve (jedno odpoledne)? (9.)  
- na základě zkušeností z minulých let jiná podoba  - konzultace pro ty, kteří se chtějí připravovat, 
odpovědnost se přesouvá na žáky, nový způsob se bude teprve vyhodnocovat 

 V 9. třídě je pomalý internet, znemožňuje pouštění videí. (9.)  
- bude řešeno s IT pracovníkem, zřejmě problém signálu 
 
 
 

 
 

Zapsal dne 16. 10. 2018 Libor Mandovec 


